
MEGKÉRDEZTÜK: VAN-E TEKINTÉLYÜK AZ ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐKNEK?

Szerintem van tekin
télyük. Egy kistele

pülésen, Nyíracsádon 
lakom, ahol személye
sen ismerjük a képvise
lőket. Őket nem csak a 
hivatalos helyiségben, a 
fogadóórákon, hanem a 
lakásukon is felkeres
hetjük. Jól képviselnek 
bennünket, elintézik 
amit vállalnak. Például 
nálunk megvalósították 
útépítést.

CZIRJÁK JÁNOS 
ÚTÉPÍTŐ

A  képviselők sok min
dent tehetnek a la

kosság érdekében. Mun
kájuk felkészültségü
kön, hozzáállásukon, a 
problémák fogadókész
ségén, s az önkormány
zat anyagi forrásán is 
múlik. Bízom, hogy to
vábbra is jól teszik a 
dolgukat, s nem csak a 
Piac utca lesz szép, de 
minél nagyobb területet 
becsatornáznak.

K e r e s i F e r e n c

NYUGDÍJAS KATONATISZT

Ha igazán szívügyük
nek érzik területük 

problémáját, akkor ad
dig mennek, amíg célt 
nem érnek. Nekem fon
tos, hogy visszajelzést 
adjanak arról, foglalkoz
tak-e egyáltalán az 
ügyemmel. Létrehoz
tunk egy lakóközössé
get, csatornáztunk és 
útalapot építettünk.
Nem kaptunk pénzt az 
önkormányzattól.

O l á h n é  S a l l a i  Á g n e s

ASSZISZTENS

Csak akkor van hite
lük a politikusok

nak, ha naponta látni 
lehet őket az élet forga
tagában. Meg kellene 
hosszabbítani az önkor
mányzati hivatal nyitva 
tartását, hogy a munká
ba járók is fel tudják 
keresni ügyes-bajos dol
gaikkal. Jó lenne 
visszahozni a Piac utcá
ra az önkiszolgáló étter
met, a tej ivót.

N a g y  T a m á s  
ő r z ő

Nem tudom, hogy 
Hajdúböszörmény

ben mi mindent fognak 
teljesíteni az újonnan 
megválasztott képvise
lők. ígértek sok min
dent, aztán majd meg
látjuk, hogy mi lesz az 
elkövetkező négy év
ben. Szinte teljesen ki
cserélődött a képviselő- 
testület. Én nem azok
ra szavaztam, akik be
jutottak.

A n d ir k ó  L á s z l ő n é

GÉPKEZELŐ


